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Interpelacja radnej nr 3/2020

Gmina Żabia Wola analizuje wypuszczenie obligacji na poczet planowanych 
w przyszłości inwestycji. Na Komisji Rady Gminy oraz na Sesji Rady Gminy Żabia 
Wola dostaliśmy informację, że pracownicy UG złożyli wnioski do Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych, a pieniądze z obligacji są jedyną szansą na realizację 
tych inwestycji.

W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o przygotowywanie 
na piśmie i przesłanie do wszystkich radnych drogą mailową wykazu wniosków 
złożonych przez Gminę Żabia Wola w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych oraz innych projektów czy dofmansowań. Proszę, aby wykaz był 
przygotowany wraz z informacjami tj. data złożenia wniosku, miejsce złożenia 
wniosku, kwota złożonego wniosku, wysokość możliwej dopłaty oraz wysokość 
ewentualnego wkładu własnego gminy.

Bardzo proszę również o wysłanie mailem skanów tych wniosków 
w zaszyfrowanym pliku, ponieważ ze względu na pandemię i działanie Urzędu Gminy 
Żabia Wola w systemie zdalnym, jako radna nie mam możliwości osobistego wglądu 
w oryginały złożonych wniosków, które dotyczą planowanych dofmansowań. 
Zaszyfrowany plik sprawi, że skany tych wniosków nie trafią w niepowołane ręce.

Z góiy serdecznie dziękuję.
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Żabia Wola, 03.11.2020r.

Do wiadomości:
• Wójt Gminy Żabia Wola
• Radni Gminy Żabia Wola
• a/a

Z poważaniem



Magdalena Radomińska Żabia Wola, 03.11.2020r.
Radna Gminy Żabia Wola
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Interpelacja radnej nr 5/2020

Gmina Żabia Wola analizuje wypuszczenie obligacji na poczet planowanych 
w przyszłości inwestycji. Na Komisji Rady Gminy oraz na Sesji Rady Gminy Żabia 
Wola dostaliśmy informację, że pracownicy UG złożyli wnioski do Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych, a pieniądze z obligacji są jedyną szansą na realizację 
tych inwestycji.

W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o przygotowywanie 
na piśmie i przesłanie do wszystkich radnych drogą mailową wykazu wniosków 
złożonych przez Gminę Żabia Wola w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych oraz innych projektów czy dofinansowań. Proszę, aby wykaz był 
przygotowany wraz z informacjami tj. data złożenia wniosku, miejsce złożenia 
wniosku, kwota złożonego wniosku, wysokość możliwej dopłaty oraz wysokość 
ewentualnego wkładu własnego gminy.

Bardzo proszę również o wysłanie mailem skanów tych wniosków 
w zaszyfrowanym pliku, ponieważ ze względu na pandemię i działanie Urzędu Gminy 
Żabia Wola w systemie zdalnym, jako radna nie mam możliwości osobistego wglądu 
w oryginały złożonych wniosków, które dotyczą planowanych dofinansowań. 
Zaszyfrowany plik sprawi, że skany tych wniosków nie trafią w niepowołane ręce.

Z góry serdecznie dziękuję.

Do wiadomości:
• Wójt Gminy Żabia Wola
• Radni Gminy Żabia Wola
• a/a

Z poważaniem


